
German version below

BIH Digital Health Forum – Special Event:

Meet the BIH Digital Health Accelerator Program

Information session on call for applications 2020 + Q&A with supported teams

by BIH Innovations

Please note that this is an event for Charité, MDC & BIH employees only. We would like to ask you to sign up with your Charité, MDC or BIH email address, as we do not guarantee entry to non-affiliated persons.

Dear digital health community at BIH, Charité and MDC,

Are you a researcher, clinician/health care professional, graduate student/post doc, or an expert in IT or other domains at BIH, Charité or MDC?

Are you interested in how digital technologies are fundamentally transforming life sciences and healthcare?

Are you working on an idea or project that you feel should somehow be realized to benefit patients and society?

→ Then you *NEED* to join this event!

Prior to the [coming Call for Applications for the BIH Digital Health Accelerator program cohort 2020](#), the accelerator team is cordially inviting you to this information session.

Following a brief introduction to the accelerator, teams currently working in the program on their projects will share their experiences and answer YOUR questions: What is the program about? How does it work? What's in it for me/us? How do I/we best prepare?

Agenda (tentative):

5:30–6:15 pm Doors Open and Networking

6:15–6:30 pm Welcome and introduction to BIH Digital Health Accelerator Program 2020

6:30–7:15 pm Meet DHA projects – interactive session

Prof. Dr. Stefan Verlohren, Charité, Clinic for Obstetrics

PD Dr. Olga Geisel, Charité, Clinic for Psychiatry, Psychosomatics and Psychotherapy of Childhood and Adolescence

Dr. Joachim Krois, Charité, Department of Dental Conservation and Preventive Dentistry

Kay Brosien & Jacek Bajor, Charité, Institute for Imaging Science and Computational Modelling in Cardiovascular Medicine and German Heart Center Berlin

7:15–7:30 pm Q&A

7:30–9:00 pm Networking, and time to meet projects and DHA team one-on-one

Everyone is invited to participate actively in the forum with questions and comments!
Please note: Event for employees of BIH, Charité and MDC. Already in March, the next Digital Health Forum will be open again to all digital health innovators in Berlin and beyond!

When? Wednesday, February 26, 2020, 6:15 pm, **doors 5:30 pm**

Where? Reinhardtstraßenhöfe, Reinhardtstr. 12-16, 10117 Berlin

Please register: [here](#)

We are looking forward to seeing you!

BIH Digital Health Forum – Special Event:

Meet the BIH Digital Health Accelerator Program

Informationsveranstaltung für den Call 2020 + Q&A mit unterstützten Teams

von BIH Innovations

*Bitte beachten Sie, dass diese Veranstaltung nur für Mitarbeiter*innen der Charité, des MDC und des BIH ist. Wir möchten Sie bitten, sich mit Ihrer Charité-, MDC- oder BIH-E-Mail-Adresse anzumelden, da wir den Einlass für andere Personen nicht garantieren.*

Liebe Digital Health Community an BIH, Charité, MDC,

Sind Sie Forscher*in, Kliniker*in/medizinisches Fachpersonal, (Post-)Doktorand*in oder Expert*in in IT oder anderen Bereichen am BIH, der Charité oder dem MDC?

Interessiert es Sie, wie digitale Technologien die Biowissenschaften und das Gesundheitswesen grundlegend verändern?

Arbeiten Sie an einer Idee oder einem Projekt, das Ihrer Meinung nach zum Wohle der Patient*innen und der Gesellschaft irgendwie verwirklicht werden sollte?

→ **Dann MÜSSEN Sie an dieser Veranstaltung teilnehmen!**

Im Vorfeld des [kommenden Aufrufs zur Einreichung von Bewerbungen für die Kohorte 2020 des BIH Digital Health Accelerator Programms](#) lädt das DHA-Team Sie herzlich zu dieser Informationsveranstaltung ein.

Nach einer kurzen Einführung in den Accelerator werden die Teams, die derzeit im Programm an ihren Projekten arbeiten, ihre Erfahrungen austauschen und IHRE Fragen beantworten: Worum geht es in dem Programm? Wie funktioniert es? Was ist für mich/uns drin? Wie bereite(n) ich/wir uns am besten vor?

Agenda (vorläufig):

17:30–18:15 Einlass und Networking

18:15–18:30 Begrüßung und Einführung zum BIH Digital Health Accelerator Program 2020

18:30–19:15 Meet DHA projects – interaktive Session

Prof. Dr. Stefan Verloren, Charité, Klinik für Geburtsmedizin

PD Dr. Olga Geisel, Charité, Klinik für Psychiatrie, Psychosomatik und Psychotherapie des Kindes- und Jugendalters

Dr. Joachim Krois, Charité, Abteilung für Zahnerhaltung und Präventivzahnmedizin

Kay Brosien & Jacek Bajor, Charité, Institut für kardiovaskuläre Computer-assistierte Medizin und Deutsches Herzzentrum Berlin

7:15–7:30 pm Q&A

7:30–9:00 pm Networking, und Zeit für ein persönliches Treffen mit den Projekten und dem DHA-Team

Jede*r ist eingeladen, sich aktiv am Forum mit Fragen und Kommentaren zu beteiligen!
*Bitte beachten Sie: Veranstaltung für Mitarbeiter des BIH, der Charité und des MDC. Bereits im März wird das nächste Digital Health Forum wieder allen digitalen Digital-Health-Innovator*innen in Berlin und darüber hinaus offenstehen!*

Wann? Mittwoch, 26. Februar 2020, 18:15 Uhr, **Einlass ab 17:30 Uhr**

Wo? Reinhardtstraßenhöfe, Reinhardtstr. 12-16, 10117 Berlin

Bitte registrieren Sie sich: [hier](#)

Wir freuen uns auf Sie!